

Grand Teton National Park+ Yellowstone National Park+ Mount Rushmore+ Crazy Hors+ Salt Lake City 5-day Tour

Product information	
Product number	R0001769
Departure date	Thursdays and Saturdays from April to September
Tour No.	MB5
Departure city	Salt Lake City
Destination	Salt Lake City
Way location	Grand Teton National Park、 Yellowstone National Park、 Mount Rushmore National Memorial、 Crazy Horse Monument
Travel days	5 Day 4 Night
Transportation	Vehicle
Currency	USD

Product price	
<p>Single occupancy : \$1118 / Person</p> <p>Exist mandatory fee: Estimated total cost 1138 Number of rooms: 1; The number of tourist: 1; Basic price[The number of tourist]: 1 x 1118 = 1118 Transportation Surcharge[The number of tourist]: 1 x 20 = 20</p>	<p>Double occupancy : \$908 / Person</p> <p>Exist mandatory fee: Estimated total cost 1856 Number of rooms: 1; The number of tourist: 2; Basic price[The number of tourist]: 2 x 908 = 1816 Transportation Surcharge[The number of tourist]: 2 x 20 = 40</p>
<p>Triple occupancy : \$838 / Person</p> <p>Exist mandatory fee: Estimated total cost 2574 Number of rooms: 1; The number of tourist: 3; Basic price[The number of tourist]: 3 x 838 = 2514 Transportation Surcharge[The number of tourist]: 3 x 20 = 60</p>	<p>Quadruple occupancy : \$798 / Person</p> <p>Exist mandatory fee: Estimated total cost 3272 Number of rooms: 1; The number of tourist: 4; Basic price[The number of tourist]: 4 x 798 = 3192 Transportation Surcharge[The number of tourist]: 4 x 20 = 80</p>

Departure date

05/04/2023-10/05/2023: Thursday

06/17/2023-08/19/2023: Thursday and Saturday

Cost Description

Cost includes

1. Transportation (The type of vehicle used will be based on the number of guests attending that day).
2. Professional driver and guide (or driver-guide).
3. Hotel (Nights are one day less than the total number of tour days).

Cost excludes

1. Food and beverage.
2. Transportation to the departure boarding point.
3. Service fee (minimum USD\$12/person/day, any child and Infant reserving a seat have to pay the service fees as well).
4. Personal expenses (such as food & beverage, telephone surcharge, etc.).
5. Mandatory and optional attraction admission fee (Prices are subject to change without prior notice; Tickets should be purchased from the tour guide).
6. Any expenses are not listed in Fee Included.

Extra expense

Item name	Days	Price description	Description
MB4 &MB5 Mandatory	Tour guide arranges according itinerary	Everyone : \$145.00 ;	Yellowstone National Park, Grand Teton, President Rock, Crazy Horse Rock, Devil's Peak, Fuel Costs

Tour introduction

Day 1

Self check in Salt Lake City Hotel

All day

Customers fly into Salt Lake City on this day, and check into hotel on their own. Please check the detail hotel information with tour operator before the tour start.

Hotel info:

Radisson Hotel Salt Lake City Airport

Address: 2177 W N Temple St, Salt Lake City, UT 84116

Tel: +1(385)341-4904

Night

Hotel : Radisson Hotel Salt Lake City Airport ;

Day 2

Salt Lake City Vehicle Jackson Vehicle

 Grand Teton National Park Vehicle Yellowstone National Park

All day

Today we will leave Salt Lake City and travel to Jackson Wyoming, a famous cowboy town as well as a world's renowned vacation destination. Be sure to visit the Elk Antler Arches Square located in the center of Jackson and Grand Teton National Park! Following, we will head over to Yellowstone in the afternoon! Yellowstone is home to world's largest super volcano and over 10,000 geothermal features. Here you can find everything you expect to see in a national park! Snow covered mountains, waterfalls, lakes, rivers, canyons, meadows, herds of buffalos, elks and the most amazing geothermal features in the world! We will even take a look at the Grand Prismatic Spring, Old Faithful Geyser, West Thumb, and wildlife up close and spend the night in West Yellowstone.

Itinerary:

Salt Lake City → Jackson → Elk Antler Arches Park (60 mins) → Grand Teton National Park (60 mins) → Yellowstone National Park (3 hours) → West Yellowstone

Morning

Elk Antler Arches Park

Elk Antler Arches Park has four arches and is made with thousands of elk antlers that make it so unique. It is such an amazing place to discover filled with unforgettable memories.

Grand Teton National Park

Grand Teton National Park is located in the Rocky Mountains, Northwest Wyoming. Grand Teton National Park is noted for its stunning mountain vistas and its shimmering alpine lakes. It is also home to a variety of abundant wildlife.

Yellowstone National Park

Yellowstone National Park, the first national park in the United States, it is a true gem that you will not want to miss out on! Yellowstone offers spectacular scenic views year-round and a chance to watch animals that migrate in and out of the park! No matter where you are in the park you will get to see these some spectacular animals! Here you will find bears, wolves, moose, elk, bison and more!

West Thumb Geyser Basin

The West Thumb Geyser Basin is situated at the western edge of a large bay along the

shores of Yellowstone Lake. This area is known as the West Thumb caldera which was formed by a volcanic eruption that took place 174,000 years ago. This bay is actually a smaller caldera within the larger Yellowstone caldera. The resulting caldera filled with water, creating the bay.

Old Faithful Geyser

Old Faithful is a cone geyser in the Upper Geyser Basin of Yellowstone National Park. It is one of the park's most well-known natural features and is famous for its predictability. It generally erupts every 91 minutes.

The Grand Prismatic Hot Spring

The Grand Prismatic Spring, with approximately 370 feet (110 m) in diameter and is 160 feet (50 m) deep, which discharges an estimated 560 US gallons (2,100 L) of 160 °F (70 °C) water per minute. It is the largest hot spring in the United States, and the third largest in the world. The vivid colors in the spring are the result of microbial mats around the edges of the mineral-rich water. The mats produce colors ranging from green to red; the amount of color in the microbial mats depends on the ratio of chlorophyll to carotenoids and on the temperature gradient in the runoff. In the summer, the mats tend to be orange and red, whereas in the winter the mats are usually dark green. The center of the pool is sterile due to extreme heat.

Fountain Paint Pot

The Fountain Paint Pot is named for the reds, yellows and browns of the mud in this area. The differing colors are derived from oxidation states of the iron in the mud. As with all hot springs, the heat in the caldera forces pressurized water up through the ground, which is expelled here. Also, rising gasses cause the bubbling action. The bubble action in the mud varies with the seasons.

Night

Hotel : Terra Nova ; Or similar ;

Day 3

Yellowstone National Park

----- Vehicle -----

Rocky Mountain

----- Vehicle -----

Sheridan

Continue to explore the beauty of Yellowstone National Park with us this morning! Today we will explore Norris Geyser Basin, the Upper Yellowstone Falls and a few more great

wonders of Yellowstone! We will even cross the Great Backbone of North America known as the Rocky Mountains in the afternoon and enjoy the breathtaking scenic views along the way! We will also be staying overnight in Sheridan, Wyoming.

Itinerary:

West Yellowstone → Yellowstone National Park (4 hours, stop at Yellowstone Norris Geyser Basin, Upper Yellowstone Falls, Artist Point, Mud Volcano Area, Hayden Valley, Fishing Bridge and other attractions, The tour guide will be adjusted according to the actual situation of the day, please refer to the actual arrangement.) → **Sheridan**

Yellowstone National Park

Yellowstone National Park, the first national park in the United States, it is a true gem that you will not want to miss out on! Yellowstone offers spectacular scenic views year-round and a chance to watch animals that migrate in and out of the park! No matter where you are in the park you will get to see these some spectacular animals! Here you will find bears, wolves, moose, elk, bison and more!

Yellowstone Norris Geyser Basin

Norris Geyser Basin, named after an early Yellow-stone Superintendent, may be the hottest geyser basin in Yellowstone. The stark, barren landscape of Porcelain Basin is the result of an acidic environment. Due to the hostile condition plants, algae and bacteria have difficulty in establishing themselves. Instead the basin derives its colors from mineral oxides, in spectrums of pink, red, orange (iron oxides) and yellow (sulfur and iron sulfates). The largest geyser in the world is located here. Steamboat Geyser has long periods of dormancy, but when it does erupt it sends jets of water nearly 380 feet high in a spectacular display.

Upper Yellowstone Falls

Located a quarter-mile upstream of the larger Lower Falls, the Upper Yellowstone River Falls plunge 109 feet down an eroded lava cliff into the basin below. The area below the falls has been subject to heavier erosion than above.

Artist Point

Artist Point is one of the most spectacular scenic areas in the Canyon Area of the Park. The sheer walls drop 700 feet to the bottom of the canyon. Upriver the powerful Lower Falls are still in view. Downriver the canyon widens and deepens to a maximum of 1,540 feet. The

canyon walls are predominantly yellow but colors of blue, red, orange and brown are also present. The colors are ever changing and especially intensified when the sunshine's after a rain.

Mud Volcano Area

The Mud Volcano blew itself apart in the early 20th century, but visitors can still see the impressive crater and other geothermal features in the surrounding area, such as the Mud Cauldron, Black Dragon's Caldron, and Dragon's Mouth Spring.

Night

Hotel : Ramada Plaza by Wyndham Sheridan Hotel ; Or similar ;

Day 4

Devil's Tower ----- Vehicle ----- **Mount Rushmore** ----- Vehicle -----
Crazy Horse Monument ----- Vehicle ----- **Casper**

All day

Explore Devil's Tower with us this morning! The tower rises 1,267 feet above the valley, the hexagonal columns that make up the tower are truly unique and rare, and the tallest in the world! The tower is also featured in famous movie "Close Encounters of the Third Kind." Our next stop is the most famous icon of the United States at the Mt. Rushmore National Memorial! George Washington, Thomas Jefferson, Theodore Roosevelt, and Abraham Lincoln, look down from their stony height and remind everyone even impossible is possible! Finally, we will arrive at Crazy Horse Indian Memorial and sightsee the world's largest mountain carving: Crazy Horse! We will also be staying overnight in Casper.

Itinerary:

Sheridan → Devil's Tower (90 mins) → **Mount Rushmore** (90 mins) → **Crazy Horse Monument** (45 mins) → **Casper**

Morning

Devil's Tower

Devils Tower is a laccolithic butte composed of igneous rock in the Bear Lodge Mountains. The name Devil's Tower originated in 1875 during an expedition led by Colonel Richard Irving Dodge, when his interpreter reportedly misinterpreted a native name to mean "Bad God's Tower". All information signs in that area use the name "Devils Tower", following a geographic naming standard whereby the apostrophe is omitted.

Mount Rushmore National Memorial

Mount Rushmore National Memorial is centered around a sculpture carved into the granite face of Mount Rushmore. Mount Rushmore features 60-foot sculptures of the heads of four United States presidents: George Washington, Thomas Jefferson, Theodore Roosevelt and Abraham Lincoln.

Crazy Horse Monument

Crazy Horse Memorial is a mountain monument under construction on privately held land in the Black Hills, in Custer County, South Dakota, United States. It will depict the Oglala Lakota warrior, Crazy Horse, riding a horse and pointing to his tribal land. The monument is being carved out of Thunderhead Mountain, on land considered sacred by some Oglala Lakota, between Custer and Hill City, roughly 17 miles (27 km) from Mount Rushmore. The monument has been in progress since 1948 and is far from completion. If completed as designed, it will become the world's second tallest statue, after the Statue of Unity.

Night

Hotel : Ramkota Hotel - Casper ; Or similar ;

Day 5

Independent Rock ----- Vehicle -----
Salt Lake City

All day

Today we will begin our journey by driving to the Independent Rock State Historic Site! Independence Rock was a key landmark for pioneers as they picked their way across the American frontier. Hundreds of names have been carved into the hard stone over the years. Following, we will drive to Salt Lake City and visit the Capitol Hill which is also known as the most expensive and magnificent State House the United States! Then, we will take a walk in the State Capitol building to be amazed by the surrounding architecture, sculptures, and the rich historical information. Next up will be Temple Square! We will take a look and follow the Mormon Missionary sisters' lead to see the virtue kingdom at the LDS church to learn about the history and teachings of the LDS Church.

Itinerary:

Casper → Independent Rock (60 mins) → Salt Lake City → Utah State Capitol (30 mins) → Temple Square (45 mins)

Utah State Capitol

The Utah State Capitol is the house of government for the U.S. state of Utah. The building houses the chambers and offices of the Utah State Legislature, the offices of the Governor, Lieutenant Governor, Attorney General, the State Auditor and their staffs. The capitol is the main building of the Utah State Capitol Complex, which is located on Capitol Hill, overlooking downtown Salt Lake City. The Neoclassical revival, Corinthian style building was designed by architect Richard K.A. Kletting, and built between 1912 and 1916. The building was added to the National Register of Historic Places in 1978.

Temple Square

Temple Square is a 10-acre (4.0 ha) complex, owned by The Church of Jesus Christ of Latter-day Saints (LDS Church), in the center of Salt Lake City. Contained within Temple Square are the Salt Lake Temple, Salt Lake Tabernacle, Salt Lake Assembly Hall, the Seagull Monument, and two visitors' centers. The square was designated a National Historic Landmark District in 1964, recognizing the Mormon achievement in the settlement of Utah.

Night

The tour guide will arrange for you to take light rail or Uber or hotel shuttle to the airport, and it is recommended to book a flight departing after 20:00.

Policy & Notice

Booking limit

- 1、 Age limit : **【No limit】** ;
- 2、 Need ID number for reservation or not : **【Not needed】** ;

Cancellation Policy

Prior to departure	Penalty charge (% of total tour fee)
Less than 7 days prior to departure date (EST)	100%
Less than 14 days but 8 days prior to departure date (EST)	50%
Less than 30 days but 15 days prior to departure	30%

date (EST)	
------------	--

Notes:

1. Paid tour fee will NOT be refunded in the case of no-shows on the day of departure.
2. If the guest quit during the trip or fails to participate in any itinerary due to personal reasons (no travel documents, late arrival, illness, accident, etc.), the paid tour fare will not be refunded, and no other services will be compensated.
3. Additional hotel bookings before or after the tour as well as other services are subject to hotel cancellation policy to determine if a refund is possible.
4. In the event of weather, war, strikes and other force majeure that make it impossible to tour, Jupiter Legend will try its best to protect the safety of guests and their property. Jupiter Legend reserves the right to cancel or adjust part or all of the itinerary, and will not bear any direct or indirect responsibility caused by force majeure. The paid tour fee is non-refundable.

Know Before You Book

Know Before You Book

1. Customer under 18 years old MUST be accompanied by at least one adult. In consideration of the guest safety, pregnant women are only allowed to join the tour if pregnant for 24 weeks or less by the end of the trip.
2. Please be sure to provide accurate and complete information upon booking. This includes name, gender, valid contact information (preferably a mobile phone), accurate flight information, tour location, etc., This helps to avoid any errors upon the reservation because errors affect travel. Any losses due to inaccurate or invalid information will be at your own cost and the company will not be held responsible.
3. Hotels have different room types, such as a King/Queen size beds or two double size twin beds. The maximum number of people who can legally stay in a room is 2 to 4 people. In addition, each hotel has a different method of charging the deposit, which requires the cooperation of the guests according to regulations. JUPITER LEGEND Corporation and Ctour Holiday guarantee the number of rooms for guests but does not guarantee the specific room type and location. Hotel check-in time is usually after 15:00.
4. This tour does not accept any City Pass or your own tickets for any of the attractions. Tour attraction admission charges and meal expenses are subject to change at any time without notification. Any purchased ticket cannot be refunded for lower prices.
5. JUPITER LEGEND Corporation and Ctour Holiday have the right to make appropriate adjustments to the itinerary under the conditions of facilitating the operation for the tour group. This, however, will not reduce the items that should be included in the itinerary.
6. During the actual trip, the tour guide or driver has the right to appropriately adjust the tour sequence, stay time or assembly time of scenic spots according to the weather, traffic, and other conditions to ensure the

smooth progress of the trip.

7. If the scenic spots are temporarily closed or closed on a particular holiday, etc., the tour guide will adjust the appearance according to the actual situation or replace the location with another scenic spot to ensure the richness of the itinerary. The opening hours and capacity limits of certain attractions and national parks will be subject to change from time to time due to the COVID-19 pandemic. When the operating hours and capacity restrictions have an impact on the itinerary, it shall be regarded as force majeure. Thank you for your understanding.

8. Children under the age of 8 require a booster seat in order to participate in the tour group. JUPITER LEGEND Corporation and Ctour Holiday provide the rental service for \$10.00/person/day. Please make a request when booking the itinerary so that we may have the booster seat ready in advance. Please understand that the violations and fines are borne by the guests themselves. There is no need for a booster seat for bus travel on the day of travel, and the fee can be refunded to the guest.

9. Normal health conditions are required to participate and enjoy our full itineraries. Contact us for specific policies or information regarding passengers with disabilities who do need to provide advance notification to make a reservation. JUPITER LEGEND Corporation and Ctour Holiday do not guarantee a wheelchair lift-equipped bus and/or seating availability to disabled passengers without prior notification and approval.

10. We may alter these terms and conditions from time to time and post the new version on our agents' website. It is your responsibility to check the [\[Terms & Conditions\]](#) on their website regularly and prior to making a reservation. Unless specifically stated otherwise herein or required by law, JUPITER LEGEND Corporation shall not be liable for any consequential, compensatory, indirect, incidental or punitive damages arising out of or in connection with the performance of its obligations under these terms and conditions.

11. Due to the oil price soar and the cost of vehicle greatly increased, starting April 1, 2022, please be advised that all bus tours will be subject to an additional transportation surcharge of \$5 per person per day, which will be paid together with the tour fees when you place the order.

Know Before You Go

1. The maximal waiting time for any late passengers is 10 minutes beyond the meeting time announced by the Tour Guide. While JUPITER LEGEND Corporation makes every effort to provide on-time service, it does not guarantee to arrive at or depart from any point as a specific time, which may be affected by any number of factors including weather, traffic, strikes, government shutdowns, war or terrorist attacks, or mechanical problems. JUPITER LEGEND Corporation is not liable for any inconvenience or expense caused as a result of such a delay, not liable for the expense of connecting air or train or bus service missed as a result of a delay and not liable for any other travel expense caused as a result of a delay.

2. JUPITER LEGEND Corporation and Ctour Holiday reserve the right, when operating conditions require, transferring passengers from one vehicle to another en route.

3. The following documents are recommended to make your check-in process smooth: A valid photo ID is required to board the bus; We recommend you bring a copy of the email confirmation to board the bus.

4. This product is a group activity. If you choose to leave the group, please inform in advance, and obtain the consent of the tour guide. You need to sign the departure agreement form and the unfinished part will be regarded as your own abandonment. The group fee will not be refunded.
5. Gift items in the itinerary that cannot be given away due to force majeure factors such as traffic and weather conditions or personal reasons may be subject to change. Please understand that the fees will not be refunded.
6. Smoking is prohibited aboard the bus in accordance with Federal law and prohibited in most hotel rooms. Customers are responsible for any penalty charged by the hotel in a non-smoking room at least \$250 per night.
7. Pets and animals are not allowed on the vehicle.
8. Only for products with airport pick-up service: only one pick-up service within the free pick-up time range is provided for each order. If it is impossible to arrange due to weather and flight delay, etc., please pay for your own transportation costs.
9. Emergency contact: (Toll Free) +1(866)585-8747.

Join / leave point

Boarding location

Salt Lake City Self check in hotel ;

Hotel info:

Radisson Hotel Salt Lake City Airport

Address: 2177 W North Temple St, Salt Lake City, UT 84116, United States

Tel: +1(385)341-4904

Drop-off location

Salt Lake City International Airport (SLC)(Airport) ;

The tour guide will arrange for you to take light rail or Uber or hotel shuttle to the airport, and it is recommended to book a flight departing after 20:00.

大提顿国家公园+黄石国家公园+总统山+疯马巨石+盐湖城 5日游

产品信息	
产品编号	R0001769
出发日期	06/17/2023-08/19/2023 : 周四、周六
团号	MB5
出发城市	盐湖城 Salt Lake City
目的地城市	盐湖城 Salt Lake City
途经地点	大提顿国家公园 Grand Teton National Park、黄石国家公园 Yellowstone National Park、总统山 Mount Rushmore National Memorial、疯马巨石 Crazy Horse Monument
行程天数	5 天 4 晚
交通工具	汽车
币种	USD

产品价格	
单人入住 : \$1118 / 人 存在必选费用: 预计总费用 1138 房间数: 1; 游客数: 1; 基础价格[游客数]: 1 x 1118 = 1118 【4天】交通附加费[游客数]: 1 x 20 = 20	两人入住 : \$908 / 人 存在必选费用: 预计总费用 1856 房间数: 1; 游客数: 2; 基础价格[游客数]: 2 x 908 = 1816 【4天】交通附加费[游客数]: 2 x 20 = 40
三人入住 : \$838 / 人 存在必选费用: 预计总费用 2574 房间数: 1; 游客数: 3; 基础价格[游客数]: 3 x 838 = 2514 【4天】交通附加费[游客数]: 3 x 20 = 60	四人入住 : \$798 / 人 存在必选费用: 预计总费用 3272 房间数: 1; 游客数: 4; 基础价格[游客数]: 4 x 798 = 3192 【4天】交通附加费[游客数]: 4 x 20 = 80

出发班期

05/04/2023-10/05/2023 : 周四

06/17/2023-08/19/2023 : 周四、周六

产品特点

行程特色：

连续超过15年热卖经典黄石公园+总统巨石线路！
饱览黄石公园、总统巨石、魔鬼峰，是美国精神的象征！
游览黄石10大景点！
途经美西八大洲，风土人情，美西全景团！

适合人群：

久居美国，想要体验黄石和总统巨石的游客
热爱大自然和美国精神的游客
想在有限的假期游览美西著名景点的游客
美国西海岸城市当地客人

费用说明

费用包含

1. 专业旅游用车；
2. 专业司导服务；
3. 行程所含酒店住宿。

费用不含

1. 三餐；
2. 往返出发地的交通费用；
3. 服务费：每人每天\$12，按预订行程的天数计算，大人小孩同价；
4. 个人费用（如餐费，电话费，收费电视等一切个人消费）；
5. 行程中的必付项目和自费项目；
6. 费用包含中未列出的其他费用。

自费项目

项目名称	包含天数	价格说明	描述
MB4/MB5 必付费用	导游根据行程安排	每人：\$145.00；	黄石公园，大提顿，总统巨石，疯马巨石，魔鬼峰，燃油费

行程介绍

Day 1

盐湖城自行入住酒店

全天

您在抵达盐湖城机场后，请自行前往酒店办理入住。

酒店信息如下：

Radisson Hotel Salt Lake City Airport

地址：2177 W N Temple St, Salt Lake City, UT 84116

电话：+1(385)341-4904

晚上

酒店：Radisson Hotel Salt Lake City Airport；

Day 2

盐湖城 ----- 汽车 ----- 杰克逊 ----- 汽车 ----- 大提顿国家公园 ----- 汽车 -----

黄石国家公园

全天

今天我们将前往地道的西部牛仔小镇 - 杰克逊，这里也是世界闻名的度假圣地，千万不要错过市中心的鹿角公园。下午进入大提顿国家公园，万年不化的冰河覆盖在巍峨的大提顿山脉上，宛如仙境。最后抵达世界第一个国家公园—黄石国家公园。浪漫迷人的黄石湖，蒸汽腾腾的各种地热现象不禁让人感叹造物的神奇。

行程安排：

盐湖城 → 杰克逊 → 鹿角公园（60分钟）→ 大提顿国家公园（60分钟）→ 黄石国家公园（3小时，游览西拇指、老忠实、大棱镜、调色板等景点，根据当天实际情况导游会有所调整，请以实际安排为准）→ 西黄石

鹿角公园 Elk Antler Arches Park

公园不大，在东西南北四个方向有用鹿角搭建成的巨型拱门。鹿角全是尖货，不过这些鹿角可不是捕杀所得，是每年冬天大批的麋鹿从山里来到杰克逊的“国家麋鹿保护区”过冬，春天鹿角自然脱落再更新，麋鹿走后，遍地留下无数的珍品。

大提顿国家公园 **Grand Teton National Park**

大提顿国家公园于1929年2月26日成立。大提顿国家公园内拥有长度达300公里的步道。园内并有以杰克森湖与珍妮湖为首的众多湖泊。大提顿国家公园的大部分区域均位于洛矶山脉内，自然景观十分壮美。此外，大提顿国家公园还拥有极为丰富的生物资源，包括了美洲野牛、灰熊、黑熊、驼鹿等等。

黄石国家公园 **Yellowstone National Park**

地处号称“美洲脊梁”的洛矶山脉，位于美国西部北洛矶山和中洛矶山之间的熔岩高原上。地热奇观是他的标志，一片由水与火锤炼而成的大地原始景观，园内自然景观分为五大区，即猛犸区、罗斯福区、峡谷区、间歇泉区和湖泊区，五个景区各具特色。超出了人类艺术所能表现的极限，是地球表面上最精彩、最壮观的美景。

西拇指间歇泉盆地 **West Thumb Geyser Basin**

西拇指间歇泉盆地，位于黄石湖边上，十五万年前因地壳陷落而形成，在热喷泉与湖水结合下，出现了一种烟雾弥漫的奇妙景观：烟雾缭绕处是热泉的蒸气，绿波盈盈处是黄石的湖水，与背景中蓝天白云相互辉映，形成与黄石其他温泉区不同的景观。此处相当于黄石湖的湖湾，许多间歇泉聚集此处，喷水口的颜色多种多样，有的呈透明绿色，有的呈好似水泥色般的暗暗的黑色。许许多多的喷水口呈现一种美丽的幻想。

老忠实间歇泉 **Old Faithful Geyser**

老忠实间歇泉因其始终如一的有规律地喷发而得名。目前大约每隔60至110分钟喷发一次，每次喷发持续四至五分钟，水柱高达40多米，蔚为壮观，而且从不间断。老忠实游客中心会提前摆出喷发时间表，可以先看好喷发时间，再放心去游览。

黄石大棱镜温泉 **The Grand Prismatic Hot Spring**

又称七彩池，是美国第一、世界第三大温泉，宽度75-91米，深达49米，每分钟会

涌出大约2000升71度的热水。大棱镜温泉的令人惊叹之处在于湖面的颜色会随季节而改变。春天的时候湖面从翠绿色变为金灿灿的橙红色，这是由于富含矿物质的水体中生活着的藻类和含色素的细菌等微生物。盛夏时节，叶绿素含量相对较低，因此湖水呈现出绚烂的橙色、红色或黄色。但到了数九寒冬，由于缺乏光照，这些微生物就会产生更多的叶绿素来抑制类胡萝卜素的颜色，于是就看到水体呈现深邃的墨绿色。

黄石公园调色板 **Fountain Paint Pot**

调色板是泥浆喷泉，泥土及岩石内含矿物质，被酸性的热泉溶化后形成泥浆。因为泥水的粘性很高，还可以清楚看到气泡的缓慢形成与幻灭。喷泉周围的泥土看起来像是干了的油彩，导致喷泉本身看起来像是在煮一锅洗了油彩的水，就像画家的画板，洋溢五彩缤纷的调料。

晚上

酒店：湖景木屋 Terra Nova；或 同级；

Day 3

黄石国家公园 汽车 落基山脉 汽车 席丽登

全天

早晨前往世界上第一座国家公园-黄石公园，我们将有一整天的时间感叹黄石的奇特与美妙。大自然的馈赠在这里展现的淋漓尽致，坐落在最大的超级活火山口上，黄石拥有超过10000个地热现象，200多个瀑布，独特的生态环境孕育了北美最好的巨群野生动物栖息地。下午翻越北美大陆屋脊-洛基山脉，沿途景色美不胜收！夜宿席丽登。

行程安排：

西黄石 → 黄石国家公园（4小时，停留诺里斯间歇泉、上瀑布、艺术家点、海登山谷、泥火山、钓鱼桥等景点，根据当天实际情况导游会有所调整）→ 席丽登

黄石国家公园 **Yellowstone National Park**

地处号称“美洲脊梁”的洛矶山脉，位于美国西部北洛矶山和中洛矶山之间的熔岩高原上。地热奇观是他的标志，一片由水与火锤炼而成的大地原始景观，园内自然景观分为五大区，即猛犸区、罗斯福区、峡谷区、间歇泉区和湖泊区，五个景区各具

特色。超出了人类艺术所能表现的极限，是地球表面上最精彩、最壮观的美景。

诺里斯间歇泉盆地 **Yellowstone Norris Geyser Basin**

诺里斯间歇泉盆地是黄石公园里最热、最不稳定的一系列间歇泉。它长期蛰伏，很久才喷发一次（上次喷发为2008年），曾创造了喷发高度380英尺的记录。此区的间歇泉颜色也颇为丰富，有清澈见底的蓝绿色，也有柔和的像牛奶一样的蓝白色。

黄石上瀑布 **Upper Yellowstone Falls**

上瀑布位于较大的黄石大瀑布上游400米处。瀑布延着33米落差的火山峭壁垂直而下。瀑布下方原本凹凸的火山岩已被瀑布几百年的冲刷侵蚀的非常平滑。

艺术家点 **Artist Point**

这里的景色特别壮观。峡谷深达三百多尺。峡谷的山壁以黄色为主，参杂着黑色，红色和粉红色，和一丛丛绿色的松树。这些颜色杂而不乱，看起来如开屏的孔雀尾巴，也像浪漫派画家在同一处地方点上了好几层色的点画法一样。

泥火山 **Mud Volcano Area**

位于黄石公园东部黄石湖北部不远。这里的喷泉喷出的大都不是水，而是泥浆，每次喷发时地动山摇。在泥火山旁，长满色彩艳丽的草，这些草看上去柔嫩至极、绚丽非凡。

晚上

酒店：Ramada Plaza by Wyndham Sheridan Hotel；或 同级；

Day 4

魔鬼峰 ----- 汽车 ----- 总统山 ----- 汽车 ----- 疯马巨石 ----- 汽车 -----

卡斯伯

今天出发前往世界第一个国家纪念碑—魔鬼峰！印第安人称之为“熊的居所”，魔鬼峰拔地而起超过1200英尺，无比壮观，每年引得无数游客和攀岩爱好者慕名而来。随后前往美国最著名的标志 – 总统山！鬼斧神工的雕刻技术，将美国国父华盛顿、独立宣言起草人杰斐逊、和平使者罗斯福、黑人之父林肯雕刻在雄伟的山峰上，留下了不朽的杰作。之后抵达印第安民族英雄馆 - 疯马巨石，此巨石是全球最大雕像，为纪念印第安人为自主而战的印第安民族英雄。

行程安排：

席丽登 → 魔鬼峰（90分钟）→ 总统山（90分钟）→ 疯马巨石（45分钟）→ 卡斯伯

上午

魔鬼塔 Devil's Tower

魔鬼塔被视为当地美国原住民的圣地。远看让人不由得起敬畏之心，近看让人不禁为大自然的巧夺天工惊叹！巨大的火山岩柱令从古到今的地质学家匪夷所思，具体形成原因至今没有定论。我们将沿着环塔步道，近距离欣赏这矗立在峡谷间诡异的巨大石柱，途中您将有机会看到来自世界各地的攀岩好手，在此挑战魔鬼塔。

下午

总统山 Mount Rushmore National Memorial

总统山位于南达科他州著名的黑森林区域 (Black Hill)，此区域以高耸的石山及采矿历史著名。总统山于1925年完工，雕刻有美国四大总统，包括乔治·华盛顿，汤玛士·杰克逊，西奥多·罗斯福和亚伯拉罕·林肯的雕像，工程浩大。我们将沿着树荫林密的环山步道，从不同的角度欣赏总统山，缅怀美国史上这四位伟大的总统。

疯马巨石 Crazy Horse Monument

疯马山是为了纪念印第安的民族英雄、苏族的一位年轻的酋长疯马(CRAZY HORSE)而名。这座向西的山以传说中的CRAZY HORSE的样子雕刻成世界最大的雕像。绕着青山秀水的黑山而上，疯马山上，疯马英俊的头颅向西凝望着，神情刚毅。这座纪念碑的传奇之处在于建造这个项目的雕塑家以自己举家之力去投入这份事业的可贵精神，更在于印第安人坚持不懈维护弘扬自身文化的决心。

晚上

酒店：Ramkota Hotel - Casper；或 同级；

Day 5

独立岩 ----- 汽车 ----- 盐湖城

早晨出发，前往独立岩，此石为早期美国拓荒开垦西部时期的最著名地标，了解艰辛的西部迁移历史。下午抵达犹他州州府所在地——盐湖城。参观州政府山庄，前往摩门教的圣地——神殿广场。

行程安排：

卡斯伯 → 独立岩（60分钟）→ 盐湖城 → 犹他州议会大厦（30分钟）→ 圣殿广场（45分钟）

下午

犹他州议会大厦 Utah State Capitol

犹他州政府议会大厦坐落于盐湖城，整个建筑的规模和形制可与华盛顿的国会山庄相媲美。州政府大楼顶部是拜占庭式的圆顶，在太阳光的照耀下光彩夺目绚丽辉煌。大厦内部更加富丽堂皇，精雕细琢。墙壁是光洁的大理石，天花板绘有精美的壁画，无数雕工精细的人物塑像伫立其中，栩栩如生。另外由于犹他州别名“蜂房州”，大厦门前的显眼处便摆了一座蜂房的雕塑，是来到此处的游客不可不合影的景点之一。

圣殿广场 Temple Square

犹他州盐湖城是全球摩门教的大本营，是犹他州盐湖城市中心一组属于耶稣基督后期圣徒教会（摩门教）总部的建筑群，包括盐湖城圣殿、盐湖城大礼拜堂、盐湖城聚会堂、海鸥纪念碑和两个游客中心，占地10英亩。

晚上

行程结束后，导游将安排轻轨、班车或Uber送您前往机场，请预定20:00以后的航班离开盐湖城国际机场(SLC)。

协议&须知

预定限制

- 1、年龄限制：【不限制】；
- 2、是否需要证件号码预订：【不需要】；

退改说明

行程开始前	违约金（占比公布零售价）
出发前7日(含)内	100%

出发前8日(含) 至 14日(含)	50%
出发前15日(含) 至 30日(含)	30%

备注：

1. 出发当日未能准时参加者，作自动放弃论，已付团费概不退还。
2. 其他加定酒店或服务需参照酒店规定而确定是否能退款。
3. 如贵司或客人因个人原因 (无旅行证件、迟到、生病、意外等因素) 于旅途中退出或未能参加行程内任何行程，已付团费概不退还，也不会以其他服务赔偿。
4. 如遇天气、战争、罢工等人力不可抗拒因素而导致无法游览，纵横将尽力保护客人人身及其财产的安全，有权利取消或调整部分或全部行程，不承担任何因不可抗力引起的直接或间接责任，已支付的团费概不退还。

预订须知

预定须知：

1. 18岁以下未成年人或儿童必须由成人陪伴参团，单独旅行的未成年人或儿童不能参加纵横海鸥的旅游团。出于对孕妇安全的考虑，孕妇参团需在行程结束时怀孕不超过24周。
2. 请在预定时务必提供准确、完整的信息，包括姓名、性别、有效的联系方式（最好是手机，如有问题，方便通知）、准确的航班信息或参团地点等，以免产生预定错误，影响出行。如因您提供错误信息而造成损失，由您自行承担。
3. 酒店有不同的房间类型，例如一张King/Queen Size的大床房或两张Double Size的双床房。每个房间可合法住宿的最多人数在2到4人，包括成人和儿童。另外每个酒店都有不同的收取押金的方式，需要参团客人根据不同规定给予配合。纵横海鸥保证客人的用房数量，但不保障具体房间类型和所处位置。酒店的入住时间通常在15:00以后。
4. 参团客人需跟团上导游购买门票，不可自行带票或使用City Pass。景点的门票费和团上餐费可能会根据景点官方的临时通知而变动，以当日景点公布的价格为准。
5. 纵横海鸥有权在方便出团操作的情况下，对行程顺序进行适当调整以确保旅游团顺利进行，但不会减少行程中应包含的项目。
6. 实际出行过程中，导游或司机有权根据天气、交通等情况，适当调整景点的游览顺序、停留时间或集合时间以确保行程顺利进行。
7. 如遇景点临时关闭或节假日（感恩节、圣诞节、新年）关闭等，导致无法参观，导游会根据实际

情况调整为外观或以其他景点代替以确保行程的丰富性。各景点及国家公园的开放时间及流量控制会因疫情不时变化，如影响行程属不可抗力因素，敬请谅解。

8. 八岁以下儿童参团需乘坐安全座椅，纵横海鸥提供租借服务，租金\$10.00/人/天，请务必在预定行程时提前备注告知，以便我们提前准备，如因客人未提前告知所造成的违规和罚金由客人自行承担，敬请理解。出行当日安排大巴出行无需安全座椅，费用可退还客人。

9. 行程中众多旅游景点需要参团人具备基本的健康条件。残疾人士报名参团前请提前联系纵横海鸥获取相关政策信息。若没有及时通知，我司不能保证为客人提供轮椅升降巴士或安排合适的座位。

10. 纵横海鸥巴士团分为了四个等级：银榜惠享、金榜怡享、白金尊享、钻石臻享，详情请查看[产品分级](#)（点击蓝色字体查看）。

11. 纵横集团可能会多次修改参团条款和条件，并会在代理网站上及时公布最新版本。请游客在报名参团前务必仔细阅读[《参团条例》](#)（点击蓝色字体查看）。我司仅在这些条款和条件下履行义务，除非在此条例中或在法律中有特别规定，否则如果产生任何间接性，补偿性，偶然性或惩罚性损害都不做出赔偿。

12. 由于油价的大幅上涨，车辆使用成本大大增加，2022年4月1日起，纵横海鸥所有的巴士团产品需加收交通附加费\$5/人/天，请下单时和团费一起支付。

出行须知：

1. 为保障行程顺利完整，游客有责任严格遵守导游给出的集合时间。如果距离集合时间超过十分钟，车子将离开不予等待。纵横海鸥竭诚提供准时准点服务，但如遇到天气、交通、机械故障、罢工、政府停摆以及战争和恐怖袭击等不可控因素，我司无法保证按时按点到达接送地点。由此原因导致的行程延误进而给客人带来任何的不便或产生相关航班、火车或大巴费用以及其他旅游费用等额外费用的，我司概不负责。

2. 纵横海鸥有权在方便出团操作的情况下，在途中将游客从原车换到另一辆车并指派不同导游和司机提供服务。

3. 以下建议会帮助您更快更好的登记报到：需携带有效身份证件(内附照片)；请出示纸质版或电子版行程单。

4. 该产品是团体活动，如您选择中途离团，请提前告知并征得导游同意，需签署离团协议书，未完成部分将被视为您自行放弃，团费不予退还。

5. 行程中的赠送项目，如因交通、天气等不可抗力因素导致不能赠送的、或因您个人原因不能参观的，费用不退，敬请谅解。

6. 根据美国联邦法律，参团期间车上禁止吸烟，绝大多数酒店房间也禁止吸烟；酒店的清洁人员都受过专业培训，保安人员也会专业的留下证据，一旦被发现，会有每晚至少250美元的清洁费用。

这项费用由客人自己承担，我司概不负责。若有吸烟需要，请到专门的吸烟区。

7. 纵横海鸥的所有行程一律不允许带宠物和动物参团。

8. 仅针对包含接机服务的产品：同一订单仅提供一次免费接机时间范围内的接机服务，如因天气、航班延误等造成无法安排，请自理交通费用。

9. 紧急联系电话：（美国免费电话）+1(866)585-8747。

参/离团地点

参团地点

盐湖城自行入住酒店；

酒店信息如下：

Radisson Hotel Salt Lake City Airport

地址：2177 W North Temple St, Salt Lake City, UT 84116, United States

电话：+1(385)341-4904

离团地点

盐湖城国际机场 (SLC)(机场)；

导游将安排您乘坐轻轨、酒店班车或Uber前往机场，建议预定20:00以后起飞的航班。